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Datum: 2018-04-05 kl. 19:00

Närvarande:
Esa Pasanen, Ordforande Gunnar Larsson, Vice ordförande
Ulla Pettersson, Kassör Leif Kristoffersson, Sekreterare
Per-Erik Färdigsson, Suppleant Hanna Morell, Ledamot
Tommy Uzelac, Värmegruppen (delav tid)

$ 1 Mötets öppnande
Ordforanden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

$ 2 Föregående protokoll
Föregående styrelseprotokoll, nr 2-2018, gicks igenom och godkändes.

$ 3 Hemsida n (vnruw.vi I laaga rna.se/bronsyxan)
lnget nytt att rapportera.
Har du synpunkter på Hemsidan, saknar något eller vill ha e-post med information eller när sidan
uppdateras, kontakta Leif Kristoffersson på leif.kristoffersson@gmail.com

$ a Uppföljning och eventuell rapportering om frågor från tidigare möten
4.1 Lekplatser
Aterstående arbeten kommer att slutföras snarast möjligt av entreprenören och styrelsen beställer
därefter slutbesiktning m.a.p. fackmannamässigt utfört arbete samt säkerhet.

4.2 Kallvatten rörsprojektet
Arbetet rullar på som planerat och inget speciellt att rapportera.

4.3 Värmeprojektet
Värmegruppen redovisade sin rapport och efter några smärre justeringar kommer den slutgiltiga
rapporten att läggas ut på Hemsidan samt redovisas på Arsstämman 2018.

4.4 Läs till nedstigningsbrunnar
lnget nytt att rapportera.

4.5 Personuppgiftshantering, nya reglerfrån maj2018'General Data Protection Regulation'(GDPR)
De nya reglerna ersätter Personuppgiftslagen (PUL). Styrelsen arbetar med kartläggning av vilka
åtgärder föreningen behöver göra. lnformation om hanteringen kommer att läggas ut på Hemsidan
men även informeras om på Arsstämman2018. På konstituerande styrelsemötet i direkt anslutning till
Arsstämman kommer GDPR-ansvarig person utses.

4.6 Kodlås till sophusen
lnget nytt att rapportera.

4.7 SMS-avisering till alla i föreningen
De tester Leif Kristoffersson utfört har fungerat bra och 64 st av föreningens medlemmar är nu
'anslutna'tillfunktionen. Anmäl ert mobilnummer till Leif om nivill bli det.

$ 5 Rapporter
Motioner till Arsstämman
lnga motioner har inkommit till styrelsen före 31 mars vilket var dead-line-datum.

$ 6 Skrivelser
Nya avtalsvillkor, med hänsyn till GDPR, har inkommit från ComHem.

$ 7 Ekonomi
7.1 Ekonomin är under kontroll.
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7.2 Banklån
Mötet beslutade att;
- välja villkoren'rörlig ränta' och'20-ärs bindningstid' för lånet på
- hämta in offerter från minst 2 andra banker/låneinstitut gällande
lån

S 8 övriga frågor
lnget att rapportera.

S 9 Nästa styrelsemöte
9.1 Styrelsen kallas till styrelsemöte den 24 ma1 2018 ca k1.21 :00
(konstituerande möte direkt efter Arsstämman).

S 10 Avslutning
Ordföranded förklarade mötet avslutat.

terås -05

MSEK1 ,5 som ska upptas
lånet ovan samt föreningens ovriga

i Brandthovdaskolan.

Esa Pasanen

"}
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